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OBČINA T I Š I N A 
OBČINSKI SVET 
 

Z A P I S N I K 
14. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA,  

ki je bila v četrtek, 14.04.2016 ob 17.00 uri v sejni sobi občinske uprave na Tišini 
 
 
K TOČKI 1 
 
POZDRAV IN UGOTOVITEV NAVZOČNOSTI 
 
Sejo je vodil Franc HORVAT, župan občine Tišina (v nadaljevanju: župan). Pričel je s sejo in pozdravil vse 
prisotne. Župan je v začetku seje ugotovil, da je občinski svet sklepčen, saj je bilo na seji prisotnih vseh 15 
članov občinskega sveta. Na seji so bili prisotni naslednji člani občinskega sveta: Slavko CENER, Tibor 
CIGUT, Damjan FICKO, Oto FLISAR, Vinko GAJŠT, Ivan HORVAT, Milan KAROLI, Franc KNAUS, Danijel 
KOLMAN, Danijel KOVAČ, Franc KOVAČ, Saško KUHAR, Viktor OBAL, Franc PERTOCI in Ernest SERDT. S 
krajšo zamudo se je seje udeležil član občinskega sveta Danijel KOLMAN (pri 6 točki  ob 17.10 uri). 
 
 
OSTALI PRISOTNI: 
Igor JURKOVNIK   - direktor podjetja Arheja d.o.o. 
Boštjan FERK    - direktor Inštituta za javno-zasebno partnerstvo 
Dejan PODHRAŠKI   - predstavnik Inštituta za javno-zasebno partnerstvo 
Milena AUGUŠTIN   - predsednica nadzornega odbora 
Aleksandra KAROLI   - predsednica odbora vaških skupnosti 
Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ  - direktorica občinske uprave 
Mateja CELEC    - računovodkinja 
Saša ĆOSIĆ    - TV Radgona 
Stanka HAUKO    - zapisnikarica  
 
Seja je bila posneta na DVD, ki se hrani v arhivu občine. 
 
 
K TOČKI 2 
 
OBRAVNAVA IN SPREJEM DNEVNEGA REDA 14. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA 
 
ŽUPAN je podal dnevni red za 14. redno sejo OS občine Tišina in ga dal v razpravo. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal predlog sklepa na glasovanje. Člani 
Občinskega sveta so soglasno (13 prisotnih, ZA = 13) sprejeli naslednji 
 
DNEVNI RED 14. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA: 
 
1. Pozdrav in ugotovitev navzočnosti 
2. Obravnava in sprejem dnevnega reda 14. redne seje OS občine Tišina 
3. Obravnava in sprejem zapisnika 12. in 13. redne seje občinskega sveta občine Tišina 
4. Poročilo o izvršitvi sklepov 13. redne seje občinskega sveta občine Tišina 
5. Ugotovitveni sklep o prenehanju mandata članici predstavnika ustanovitelja v Svet zavoda OŠ Tišina  
6. Imenovanja člana predstavnika ustanovitelja v Svet zavoda OŠ Tišina 
7. Imenovanja člana sveta območne izpostave Javnega sklada RS za kulturne dejavnosti 
8. Imenovanje predstavnika javnosti v Senat za reševanje pritožb zoper policiste 
9. Večnamenska športna dvorana pri OŠ Tišina: 

- Sklep o potrditvi Dokumenta identifikacije investicijskega projekta (DIIP) 
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- Sklep o potrditvi Predinvesticijske zasnove (PZ) 
- Sklep o potrditvi Investicijskega programa (IP) 

10. Predlog Zaključnega računa Proračuna občine Tišina za leto 2015 
11. Predlog Odloka o ustanovitvi javnega vzgojo-izobraževalnega zavoda Osnovne šole Tišina – skrajšani 

postopek 
12. Tekoča problematika 
13. Vprašanja in pobude 
 
 
K TOČKI 3 
 
OBRAVNAVA IN SPREJEM ZAPISNIKA 12. IN 13. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA 
 
Pri tej točki je g. župan dal najprej v razpravo zapisnik 12. redne seje občinskega sveta občine Tišina. 
 
G. župan je povabil prisotne k razpravi.  
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal predlog na glasovanje. Člani Občinskega 
sveta so nato soglasno (13 prisotnih, ZA = 13) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št.129: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA ZAPISNIK 12. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA 
Z DNE 19.01.2016 V PREDLOŽENI VSEBINI.  
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
V nadaljevanju je župan dal v razpravo še zapisnik 13. redne seje občinskega sveta občine Tišina. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal predlog na glasovanje. Člani Občinskega 
sveta so nato soglasno (13 prisotnih, ZA = 13) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 130: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA ZAPISNIK 13. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA 
Z DNE 12.02.2016 V PREDLOŽENI VSEBINI.  
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 4 
 
POROČILO O IZVRŠITVI SKLEPOV 13. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA 
 
ŽUPAN je podal poročilo o izvršitvi sklepov 13. redne seje občinskega sveta občine Tišina. 
 
 
K TOČKI 5 
 
UGOTOVITVENI SKLEP O PRENEHANJU MANDATA ČLANICI PREDSTAVNIKA USTANOVITELJA V SVET 
ZAVODA OŠ TIŠINA  
 
Obrazložitev je podal predsednik komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja g. Tibor CIGUT. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
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Prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta so soglasno 
(13 prisotnih, ZA = 13) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 131: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA UGOTOVITVENI SKLEP O PRENEHANJU MANDATA ČLANICI 
SVETA ZAVODA OŠ TIŠINA GOSPE ALENKI KUHAR. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 6 
 
IMENOVANJA ČLANA PREDSTAVNIKA USTANOVITELJA V SVET ZAVODA OŠ TIŠINA 
 
Obrazložitev je podal predsednik komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja g. Tibor CIGUT. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta so soglasno 
(14 prisotnih, ZA = 14) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 132: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA ZA PREDSTAVNIKA USTANOVITELJA V SVET ZAVODA OŠ TIŠINA IMENUJE 
ROBERTA HORVÁTH, ROJENEGA 30.09.1975, STANUJOČEGA KOLESARSKA ULICA 10, TROPOVCI, 9251 
TIŠINA. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 7 
 
Obrazložitev je podal predsednik komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja g. Tibor CIGUT. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi je sodeloval Danijel KOLMAN. 
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta 
so soglasno (15 prisotnih, ZA = 14) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 133: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA ZA PREDSTAVNIKA ČLANA SVETA OBMOČNE IZPOSTAVE JAVNEGA 
SKLADA ZA KULTURNE DEJAVNOSTI MURSKA SOBOTA IMENUJE MIRHA KUHAR, ROJENEGA 27.10.1952, 
S STALNIM PREBIVALIŠČEM TIŠINA 46, 9251 TIŠINA. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 8 
 
IMENOVANJE PREDSTAVNIKA JAVNOSTI V SENAT ZA REŠEVANJE PRITOŽB ZOPER POLICISTE 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
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Prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta so soglasno 
(15 prisotnih, ZA = 14) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 134: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA ZA PREDSTAVNIKA JAVNOSTI V SENAT ZA REŠEVANJE PRITOŽB ZOPER 
POLICISTE S STRANI OBČINE TIŠINA PREDLAGA VIKTORJA OBAL, ROJENEGA 05.11.1954, S STALNIM 
PREBIVALIŠČEM RANKOVCI 15A, 9251 TIŠINA. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 9 
 
VEČNAMENSKA ŠPORTNA DVORANA PRI OŠ TIŠINA: 

- SKLEP O POTRDITVI DOKUMENTA IDENTIFIKACIJE INVESTICIJSKEGA PROJEKTA (DIIP) 
- SKLEP O POTRDITVI PREDINVESTICIJSKE ZASNOVE (PZ) 
- SKLEP O POTRDITVI INVESTICIJSKEGA PROGRAMA (IP) 

 
Uvodno obrazložitev je podal župan. 
 
V nadaljevanju so podrobno obrazložitev podali direktor podjetja Arheja d.o.o. g. Igor JURKOVNIK, 
direktor Inštituta za javno-zasebno partnerstvo g. Boštjan FERK in predstavnik Inštituta za javno-zasebno 
partnerstvo Dejan PODHRAŠKI. 
 
Franc KNAUS, predsednik odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti in kot 
predsednik gradbenega odbora za gradnjo nove večnamenske športne dvorane Tišina je povedal, da sta se 
odbora seznanila z Dokumentom identifikacije investicijskega projekta (DIIP), s Predinvesticijsko zasnovo 
(PZ) in Investicijskim programom (IP): Preureditev stare šolske telovadnice in gradnja nove večnamenske 
športne dvorane v Občini Tišina in predlaga občinskemu svetu, da sklepe obravnava in sprejme v 
predlagani vsebini. 
 
Vinko GAJŠT, predsednik odbora za prostorsko planiranje in ravnanje z nepremičninami je povedal, da je 
odbora obravnaval naslednje predloge dokumentov in sklepov: 
- Sklep o potrditvi Dokumenta identifikacije investicijskega projekta (DIIP) 
- Sklep o potrditvi Predinvesticijske zasnove (PZ) 
- Sklep o potrditvi investicijskega programa (IP) 
Občinskemu svetu predlaga, da jih obravnava in sprejme v predlagani obliki. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi so sodelovali: Vinko GAJŠT, Milan KAROLI, Viktor OBAL, Danijel KOLMAN, Slavko CENER, Ivan 
HORVAT, Ernest SERDT in Tibor CIGUT. Odgovore na zastavljena vprašanja sta podala direktor podjetja 
Arheja d.o.o. g. Igor JURKOVNIK in direktor Inštituta za javno-zasebno partnerstvo g. Boštjan FERK. 
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predloge sklepov na glasovanje. Člani občinskega 
sveta so soglasno (15 prisotnih, ZA = 15) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 135: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP O POTRDITVI DOKUMENTA IDENTIFIKACIJE 
INVESTICIJSKEGA PROJEKTA »PREUREDTEV STARE ŠOLSKE TELOVADNICE IN GRADNJA NOVE 
VEČNAMENSKE ŠPORTNE DVORANE V OBČINI TIŠINA«. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
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Člani občinskega sveta so soglasno (15 prisotnih, ZA = 15) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 136: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP O POTRDITVI PREDINVESTICIJSKE ZASNOVE PROJEKTA 
»PREUREDTEV STARE ŠOLSKE TELOVADNICE IN GRADNJA NOVE VEČNAMENSKE ŠPORTNE DVORANE V 
OBČINI TIŠINA«. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
Člani občinskega sveta so soglasno (15 prisotnih, ZA = 15) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 137: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP O POTRDITVI INVESTICIJSKEGA PROGRAMA ZA 
PROJEKT »PREUREDTEV STARE ŠOLSKE TELOVADNICE IN GRADNJA NOVE VEČNAMENSKE ŠPORTNE 
DVORANE V OBČINI TIŠINA«. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 10 
 
PREDLOG ZAKLJUČNEGA RAČUNA PRORAČUNA OBČINE TIŠINA ZA LETO 2015 
 
Obrazložitev je podala računovodkinja Mateja CELEC. 
 
Milena AUGUŠTIN, predsednica nadzornega odbora je povedala, da se je nadzorni odbor seznanil in 
obravnaval Zaključni račun Proračuna občine Tišina za leto 2015 in po daljši razpravi sprejel naslednja 
mnenja in stališča: Nadzorni odbor Občine Tišina seznanja Občinski svet Občine Tišina, da daje NO 
negativno mnenje za sprejem zaključnega računa Občine Tišina za leto 2015 v predlagani obliki, saj le-ta ni 
potekal na osnovi pravilnega izvrševanja Proračuna Občine Tišina za leto 2015. Nadzorni odbor v 
nadaljevanju ugotavlja, da je zaključni račun Proračuna Občine Tišina za leto 2015 na ostalih področjih 
realiziran na podlagi načrtovanega plana. V celoti niso bili realizirani stroški povezani s pripravo 
dokumentacije za izvajanje projekta »agromelioracije« (v proračunu so predstavljali dobrih 79 tisoč EUR), 
kar pa nam je bilo s strani občinske uprave tudi podrobneje pojasnjeno. 
 
Tibor CIGUT, predsednik statutarno pravne komisije je povedal, da je komisija obravnavala predlog 
Zaključnega računa Proračuna občine Tišina za leto 2015. Mnenja je, da je predlagani Zaključni račun 
Proračuna občine Tišina za leto 2015 v formalnem smislu skladen z veljavno zakonodajo in kot tak 
primeren za obravnavo. 
 
Vinko GAJŠT, predsednik odbora za prostorsko planiranje in ravnanje z nepremičninami je povedal, da je 
odbora obravnaval predlog Zaključnega računa Proračuna občine Tišina za leto 2015 in predlaga 
občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predlagani vsebini. 
 
Milan KAROLI, predsednik odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je povedal, 
da je odbor obravnaval predlog Zaključnega računa Proračuna občine Tišina za leto 2015 v področju, ki se 
nanaša na področje odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe in predlaga 
občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predlagani vsebini. 
 
Aleksandra KAROLI, predsednica odbora vaških skupnosti je povedala, da je odbor predlog zaključnega 
računa proračuna občine Tišina za leto 2015 obravnaval in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in 
sprejme v predloženi vsebini. 
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Župan je podal mnenje odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti in sicer, da se je 
odbor seznanil s predlogom Zaključnega računa Proračuna občine Tišina za leto 2015 in predlaga 
občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predlagani vsebini. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi so sodelovali: Tibor CIGUT, Milena AUGUŠTIN, Danijel KOLMAN, Vinko GAJŠT, Viktor OBAL in 
Franc KNAUS. Odgovore na zastavljena vprašanja sta podala župan in računovodkinja Mateja CELEC. 
 
Podani niso bili nobeni predlogi. 
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta 
so  soglasno (15 prisotnih, ZA = 13) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 138: 
 

1. OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA ZAKLJUČNI RAČUN PRORAČUNA OBČINE TIŠINA ZA LETO 
2015. 

2. SREDSTVA PRORAČUNSKE REZERVE V VIŠINI 21.184,17 EUR SE PRENESEJO MED SREDSTVA REZERV 
V LETU 2016. 

Sklep je bil sprejet soglasno. 

 
K TOČKI 11 
 
PREDLOG ODLOKA O USTANOVITVI JAVNEGA VZGOJO-IZOBRAŽEVALNEGA ZAVODA OSNOVNE ŠOLE 
TIŠINA – SKRAJŠANI POSTOPEK 
 
Obrazložitev je podala direktorica občinske uprave Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ. 
 
Tibor CIGUT, predsednik statutarno pravne komisije je povedal, da je komisija obravnavala predlog Odloka 
o ustanovitvi javnega vzgojo-izobraževalnega zavoda Osnovne šole Tišina – skrajšani postopek in podaja 
naslednje pripombe: 
- v 1. členu naj se črta besedilo: s sedežem na Tišini 4, 9251 Tišina, 
- v prvem odstavku 3. člena se črta prvi stavek, 
- v prvem odstavku 7. členu se besedilo »zadovoljevanje vzgojno-izobraževalnih potreb« zamenja z 

besedilom: »izvajanje vzgojno-izobraževalne dejavnosti«, hkrati se v prvem in tretjem odstavku črta 
beseda: Satahovci, 

- v celotnem X. poglavju se besedna zveza »poslovna tajnost« zamenja z besedno zvezo »poslovna 
skrivnost«, 

- v drugem odstavku 34. člena se črta prva alineja.    
Ob upoštevanju podanih pripomb in uskladitvi predloga je le ta v formalnem smislu skladen z veljavno 
zakonodajo in kot tak primeren za obravnavo. 
 
Franc KNAUS, predsednik odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal, da 
se je odbor seznanil s predlogom Odloka o ustanovitvi javnega vzgojo-izobraževalnega zavoda Osnovne 
šole Tišina – skrajšani postopek in mnenjem Statutarno pravne komisije in predlaga občinskemu svetu, da 
ga ob upoštevanju mnenj Statutarno pravne komisije sprejme v predlagani vsebini. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi so sodelovali Danijel KOLMAN, Tibor CIGUT, Slavko CENER in Franc KNAUS. 
 
Podani niso bili nobeni predlogi. 
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Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta 
so soglasno (15 prisotnih, ZA = 15) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 139: 
 

OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA ODLOK O USTANOVITVI JAVNEGA VZGOJNO-
IZOBRAŽEVALNEGA ZAVODA OSNOVNE ŠOLE TIŠINA PO SKRAJŠANEM POSTOPKU. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 12 
 
TEKOČA PROBLEMATIKA 
 
ŽUPAN je podal aktualne informacije in dogajanja v občini: 
- Pojasnilo k zapadlosti posameznih obrokov odmere Nadomestila za odmero stavbnega zemljišča za 

leto 2016: Na podlagi pojasnil Davčnega urada Murska Sobota in na podlagi 387. člena Zakona o 
davčnem postopku (ZDavP-2), zavezanci plačujejo odmerjeni davek, ki ne presega 200 EUR v dveh 
polletnih obrokih. To pomeni, da boste k odločbi o odmeri Nadomestila za uporabo stavbnega 
zemljišča za leto 2016 prejeli le dve položnici za plačilo obveznosti. Do sedaj ste obveznost iz naslova 
NUSZ na podlagi Odloka o nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča plačevali v 4 obrokih, ne glede 
na višino odmerjenega zneska. Za leto 2016 pa boste k odločbi prejeli le dve položnici, ne glede na 
višini odmerjenega davka. Obveščamo vas tudi, da je spodnja meja zneska odmere NUSZ za leto 2016 
5,00 EUR, kar pomeni, da zavezanci z odmero pod to mejo ne bodo prejeli položnic za plačilo 
Nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča za leto 2016. Odmera nadomestila do višine 10,00 EUR 
pa se bo plačala v enem obroku, kar pomeni, da bo zavezanec k odmerni odločbi prejel le eno 
položnico.  

- Vzdrževanje vodotokov v RS: v gradivu smo dodali dopis Pomgrada Vodnogospodarskega podjetja, ki 
opozarja da sredstev v državnem proračunu za leto 2016 ne bo dovolj niti za plače kaj šele za kako 
vzdrževanje in za investicije.   

- Informacija v zvezi  z javnim razpisom za sofinanciranje projektov osnovne komunalne infrastrukture v 
romskih naseljih v letu 2016 in 2017: do prijave ni prišlo, ker nismo dobili soglasja za prodajo s strani 
enega lastnika dveh parcel, ki ima 2/3 OPPN-a. 

- Spremembe in dopolnitve občinskega prostorskega načrta občine Tišina: pri spremembah OPN-ja smo 
v javni razpravi, ki bo še trajala do jutri 15.04.2016. Prejšnji teden je bila javna razgrnitev, kjer so bile 
podane pripombe (4 kapne strehe, širitev pokopališča v M. Črncih, izločene parcele ki jih je vrgel ven 
Min za kmetijstvo v M. Črncih) Po preteku javne razprave bo pripombe obravnaval OS ter zatem 
pripravimo gradivo, ki bo posredovano v drugo mnenje in ko prejmemo vsa pozitivna soglasja bo 
sledila potrditev na OS ter veljavnost novega.  

- Zadeve na področju okolja, vzdrževanja zelenic in prometa:  
- začela se je izvajati košnja pokopališč in tudi košnja javnih površin (končano v Murskih Črncih, kosi 

se na Krajni in na Tišini); 
- v programe JD imamo vključeno 17 kandidatov, v kratkem bomo vključili še 2 kandidata; 
- spremenjen prometni režim v Gederovcih: prednostna cesta poteka iz smeri OMV mimo šole 

proti kapelici na izvoz na cesto R II 440. Prometni znak (križišče s prednostno cesto) postavljen 
pred mostom (živinska vaga); 

- izvedeno je gramozirano parkirišče pri POŠ Gederovci; 
- izvajajo se še meritve vodotokov Mokoš, Dobel, Erjavec z pritoki 

- Pomurski Vodovod: še vedno nismo dosegli soglasja glede Elaborata o ceni vode zaradi nasprotovanj 
MO Murska Sobota in občine Beltinci. V nekaterih medijih je bilo zapisano in razlagano,  kot da se 
samo nekdo bori za čim nižjo ceno vode in omrežnine. Kar ni res. Vse občine zasledujemo ta cilja. A žal 
MO Murska Sobota želi deliti omrežnino drugače kot je bilo dogovorjeno in potrjeno na vseh 12 
občinskih svetih ter podpisano s strani vseh 12 županov.  

- Dogovor regije - razpisi iz Kohezije: še vedno nimamo nobenih informacij glede poteka in odločitve 
Vlade RS o sredstvih za razvoj regij. Kot je bilo dec. 2015 rečeno bi morali dobiti odgovore do 15. jan 
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2016. Žal jih še vedno ni. Država ne ve kako bi zadevo speljal, ko so zadevo po domače zavozili. Ker ni 
regijskih kvot ne vedo kako zadevo zapeljati.  

- Mejni prehod Gederovci: po zadnjih informacijah, ki jih imamo, bi naj bil objavljen razpis za prodajo. 
Upamo, da ne bo kupca in bi naj potem ta objekt prešel v last občine Tišina. 

 
V nadaljevanju je župan predla besedo ga. Aleksandri KAROLI. 
 
Aleksandra KAROLI je povedala, da se je odbor vaških skupnosti sestal na svoji 11. seji, kjer je bilo precej 
govora o tekoči problematiki. Ena izmed vprašanj, ki se je pojavila s strani g. Karla Ratnik in sicer zakaj se 
toliko sredstev prenaša iz leta v leto in se ta sredstva raje ne razporejajo kam drugam, da bi se opravila 
kakšna manjša druga dela npr. parkirišča pri pokopališčih. Drugo vprašanje je bilo: V letu 2015 so bila 
planirana sredstva za osvetlitev parkirišča pri pokopališču na Petanjcih, vendar pa razsvetljave še vedno ni 
in kam so šla ta sredstva. Izpostavljen je še bila ena problematika in sicer vaščani Sodišincev in Murskih 
Petrovcev opažajo zadnje čase zelo velik in gost promet težkih tovornjakov. Ne nazadnje se je zgodilo tudi 
to, da je tovornjakar ustavil sredi ceste in so šli otroci čez cesto, ko so šli iz šole in jih je šofer še nadrl. 
Opozarjajo, da se zadnje čase dogajajo čudne stvari in da je to zelo nevarno ter prosijo, če se da to kako 
ukrepati in posredovati Direkciji RS za ceste oziroma pristojnim organom.  
 
Župan je glede parkirišč pri pokopališčih povedal, da so se v sklopu komasacij razširila parkirišča na Krajni, 
v Murskih Petrovcih, v Sodišincih in v Gradišču. Kar se tiče razsvetljave na parkirišču pri pokopališču na 
Petanjcih bo posredovan pisni odgovor. Glede povečanega prometa na cesti Murski Petrovci – Gederovci 
je povedal, da to ni edina pobuda in smo že kar nekaj krat pisali, se pogovarjali in posredovali odgovore 
članom OS, ki smo jih prejeli s strani direkcije. Žal so se prometni tokovi po spremembi Schengena 
spremenili.  
 
 
K TOČKI 13 
 
VPRAŠANJA IN POBUDE 
 
Odgovor na zastavljeno vprašanje člana občinskega sveta Ernesta SERDT glede prenakazila višine sredstev 
iz naslova projekta »komasacije« na račun Upravne enote Murska Sobota in koliko sredstev smo iz tega 
naslova dobili povrnjenih. 
 
Ernest SERDT je bil s podanim odgovorom zadovoljen. 
 

*     *     *     *     * 
 

Odgovor na zastavljeno vprašanje člana občinskega sveta Viktorja OBAL glede odvoza odpadkov v Avstrijo. 
 
Viktor OBAL je bil s podanim odgovorom zadovoljen. 
 

*     *     *     *     * 
 
Odgovor na zahtevo člana občinskega sveta Viktorja OBAL, ki je zahteval odgovor glede javnega razpisa za 
vodjo režijskega obrata na vprašanja: Koliko kandidatov se je prijavilo na objavljeno prosto delovno mesto 
vodja režijskega obrata? Koliko od prijavljenih kandidatov je izpolnjevalo razpisne pogoje? Koliko od 
prijavljenih kandidatov, kateri so izpolnjevali pogoje, je bilo iz občine Tišina? 
 
Viktor OBAL je bil s podanim odgovorom zadovoljen. 
 

*     *     *     *     * 
 
Odgovor na zastavljeno vprašanje člana občinskega sveta Danijela KOLMAN, ki je zahteval odgovor glede 
agromelioracij na vprašanja: Ali se kot strošek za pridobitev nepovratnih sredstev upošteva tudi čiščenje 
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jarkov in potokov, če ne koliko sredstev je na postavki v proračunu za to predvideno in za katere jarke in 
potoke gre. 
 
Danijel KOLMAN je bil s podanim odgovorom zadovoljen. 
 

*     *     *     *     * 
 
Odgovor Statutarno pravne komisije na zastavljeno vprašanje člana občinskega sveta Danijela KOLMAN, in 
sicer na naslednje vprašanje: V čigavi pristojnosti katerega delovnega telesa so vaško-gasilski domovi 
(odbora za gospodarstvo ali odbora za negospodarstvo). 
Danijel KOLMAN s podanim odgovorom ni bil zadovoljen in je povedal, da bo na naslednji seji prosil za 
dopolnitev. 
 

*     *     *     *     * 
 
Franc KNAUS je podal pobudo, katera se nanaša na vse svetnike, da kadarkoli se iznašajo javno neke stvari 
potem je le dobro, da se prej preverijo določeni podatki. Včasih se dogaja, da so določene stvari 
nepreverjene. 
 
  *     *     *     *     * 
 
Slavko CENER je povedal, da ga vaščani opozarjajo, da se pri zapuščenih hišah zadržujejo najrazličnejše 
živali. Zanimalo ga je kako se da ta zadeva rešiti.  
 
ŽUPAN je povedal, da je to žal privat lastnina. 
 

*     *     *     *     * 
 
Viktor OBAL je podal pobudo, ki se nanaša na odbor za gospodarstvo in sicer: vsi poznamo podjetje OSEM 
d.o.o. in tudi lastnika tega podjetja, ki je občan občine Tišina in v tem podjetju je zaposlenih tudi nekaj 
naših občanov. Vsi vemo kaj se s to firmo dogaja in to ne po krivdi lastnika. Zadnji dogodki govorijo, da 
nekdo načrtno hoče to podjetje uničiti. Zato je predlagal odboru za gospodarstvo, da na naslednji prvi 
svoji seji razpravlja o tej zgodbi in tudi sprejme določeni sklep ter koliko je v moči občine oziroma 
občinskega sveta, da če se kaj da, da se pomaga. V nadaljevanju je podal pobudo, da se naj apelira na 
poslanca DZ iz naše občine, da se opravi nek pogovor z njim glede problematike cestne infrastrukture.  
 
ŽUPAN je povedal, da je bil poslanec g. Radič o vseh teh težavah že bil obveščen, rešuje se tudi mejni 
prehod Gederovci. Njegova obljuba je, da bi prišel ta objekt v juliju v last občine Tišina. Ta vaš predlog bo 
posredovan naprej poslancu DZ in upamo, da bomo dobili odgovor.  
 
 
 
14. redna seja občinskega sveta občine Tišina se je zaključila ob 20.35 uri. 
 
 
 
Zapisala         Občinski svet občine Tišina 

Stanka HAUKO                               Franc HORVAT 


